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Protokół Nr I/14 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 listopada 2014 r. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak poprosił osoby obecne w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica o powstanie w celu wysłuchania hymnu państwowego. 

Po wysłuchaniu hymnu o godzinie 11:02 otworzył I sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy  

w kadencji 2014-2018. Powitał radnych oraz przybyłych gości. 

 

Poza radnymi w posiedzeniu uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Eugeniusz Cerlak, Zastępca 

Burmistrza Łobżenicy Tadeusz Perliński, Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska, 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, Dyrektor Gminnego 

Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, a także Radca Prawny Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, Przewodnicząca Zarządu Samorządu 

Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława Mazurek, sołtysi, mieszkańcy oraz 

przedstawiciele prasy lokalnej.     

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. Porządek obrad 

został ustalony przez Komisarza Wyborczego w Pile. Przedstawiał się on następująco:  

1. Otwarcie sesji 

2. Ślubowanie radnych 

3. Sprawy regulaminowe: 

- stwierdzenie quorum, 

- przedstawienie porządku obrad. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady: 

- zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady, 

- wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego 

Rady, 

- przeprowadzenie tajnego głosowania, 

- podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady. 

5. Zakończenie obrad. 

Kopia postanowienia Nr 39/14 Komisarza Wyborczego w Pile z dnia 25 listopada 2014 r.  

w sprawie zwołania sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy w celu złożenia ślubowania przez 
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radnych wybranych w wyborach przeprowadzonych w dniu 16 listopada 2014 r. stanowi 

załącznik numer 1 do protokołu. 

Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik numer 2 do protokołu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Poinformował, że zgodnie z art. 23a ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym radni przed przystąpieniem do wykonywania mandatu składają ślubowanie.  

Oznajmił, że radni wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem 

zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję 

uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 

dobro mojej Gminy i jej mieszkańców”. 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak poprosił najmłodszego radnego Rafała Tomalę 

o wywoływanie kolejno radnych w celu złożenia ślubowania. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Wyczytał kolejno nazwiska radnych, którzy wypowiadali słowo „ślubuję”. Prawie wszyscy 

radni dodali zdanie „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Stwierdził, że „obecni na sesji radni złożyli ślubowanie, co oznacza, że objęli mandaty 

radnych”. Zwrócił się do radnych, aby „treść tej przysięgi nie została nigdy przez nas 

wypaczona”. Dodał, że dobro człowieka powinno zawsze znajdować się na pierwszym 

miejscu. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 3 - 5 

do protokołu. 
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Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak poinformował, że radni otrzymali porządek 

obrad wraz z zaproszeniami na dzisiejszą sesję. Następnie zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego porządku obrad. 

Radni nie mieli uwag co do porządku obrad. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zaproponował, aby kandydatem na Przewodniczącego Rady Miejskiej był radny Antoni 

Kapeja. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Zapytał, czy radny Antoni Kapeja wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Z powodu braku innych propozycji zamknął listę kandydatów. Powiedział, że ustawa  

o samorządzie gminnym nakłada obowiązek wyboru przewodniczącego rady gminy oraz jego 

zastępców w głosowaniu tajnym. Oznajmił, że w związku z tym musi zostać powołana 

Komisja Skrutacyjna. Zaproponował trzyosobowy skład komisji. Poinformował, że 

Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej wybierają spośród siebie jej członkowie. 

Następnie radny Ryszard Biniak poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Zostały zaproponowane kandydatury: 

- radnego Wiesława Bodetko, 

- radnego Marka Czerczaka, 

- radnej Wiesławy Sikorskiej. 

 



 4 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Poddał pod głosowanie zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zatwierdziła skład 

Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o wybranie przewodniczącego. Ogłosił pięć minut 

przerwy. 

 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej jednogłośnie wybrano radną Wiesławę Sikorską. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Przedstawił skład Komisji Skrutacyjnej: 

- radna Wiesława Sikorska - przewodnicząca, 

- radny Wiesław Bodetko - członek, 

- radny Marek Czerczak - członek. 

Następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o pobranie protokołu i kart do 

głosowania. Ogłosił piętnaście minut przerwy. 

 

Po przerwie przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak poinformował, że głosowanie 

odbywa się przy pomocy kart. Aby głos był ważny należy skreślić słowo „TAK” lub „NIE”. 

Powiedział, że radni podchodzą do urny wyborczej według kolejności na liście obecności. 

Poprosił Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu radny Ryszard Biniak ogłosił dziesięć minut przerwy  

w celu zliczenia głosów i spisania protokołu. Po dokonaniu czynności związanych  

z głosowaniem poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Wiesława Sikorska 

Odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 
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Komisja stwierdziła, że oddano 13 głosów ważnych oraz 2 głosy nieważne. Radny Antoni 

Kapeja otrzymał 13 głosów i został wybrany Przewodniczącym Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr I/1/14 sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy, która 

stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do powyższej uchwały. 

 

Przewodniczący obrad I sesji Ryszard Biniak 

Pogratulował radnemu Antoniemu Kapeja wyboru na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział „jest mi niezmiernie miło otrzymać mandat zaufania na funkcję 

Przewodniczącego Rady”. Oznajmił, że stanowisko to wiąże się z dużą odpowiedzialnością. 

Podziękował radnemu Edwardowi Starszakowi za pracę wykonaną w czasie pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. Docenił jego wkład i zaangażowanie w pracę społeczną. 

Nowo wybrany Przewodniczący Rady Antoni Kapeja wyraził nadzieję na dobrą współpracę  

z radnymi oraz panem Burmistrzem. 

Następnie wnioskował o poszerzenie porządku obrad sesji o następujące punkty: 

- wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 

- wybór Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad powyższych 

punktów. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wprowadziła do 

porządku obrad następujące punkty: 

- wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 

- wybór Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

 

Poszerzony porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji 

2. Ślubowanie radnych 

3. Sprawy regulaminowe: 

- stwierdzenie quorum, 

- przedstawienie porządku obrad. 

4. Wybór Przewodniczącego Rady: 

- zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady, 

- wybór komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczącego 

Rady, 

- przeprowadzenie tajnego głosowania, 

- podjęcie uchwały stwierdzającej wybór Przewodniczącego Rady. 

5. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Wybór Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Zaproponował kandydaturę radnego Aleksandra Tadycha. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Aleksander Tadych wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Odpowiedział twierdząco. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Z powodu braku innych propozycji zamknął listę kandydatów. Następnie poprosił  

o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zaproponował, aby głosowanie w celu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy przeprowadziła Komisja Skrutacyjna powołana do wyboru Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radni Wiesław Bodetko, Marek Czerczak oraz Wiesława Sikorska wyrażają 

zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie propozycję radnego Ryszarda Biniaka. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, zaakceptowała 

propozycję, aby głosowanie w celu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy przeprowadziła Komisja Skrutacyjna powołana do wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej Wiesławę Sikorską o pobranie protokołu i kart 

do głosowania. Ogłosił pięć minut przerwy. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja poinformował, że 

głosowanie odbywa się poprzez skreślenie słowa „TAK” lub „NIE”. Poprosił Komisję 

Skrutacyjną o przeprowadzenie głosowania. 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni 

Kapeja ogłosił pięć minut przerwy w celu zliczenia głosów i spisania protokołu.  
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Po dokonaniu czynności związanych z głosowaniem poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Wiesława Sikorska 

Odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

Komisja stwierdziła, że oddano 14 głosów ważnych oraz 1 głos nieważny. Radny Aleksander 

Tadych otrzymał 14 głosów i został wybrany Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr I/2/14 sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy, która 

stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do powyższej uchwały. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że wybór Przewodniczących Komisji Stałych Rady Miejskiej następuje  

w głosowaniu jawnym. Poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak 

Zgłosił kandydaturę radnego Edwarda Starszaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Edward Starszak wyraża zgodę na kandydowanie. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edward Starszak  

Odpowiedział twierdząco. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Z powodu braku innych propozycji zamknął listę kandydatów. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Edwarda Starszaka na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, zaakceptowała kandydaturę 

radnego Edwarda Starszaka i podjęła Uchwałę Nr I/3/14 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Przewodniczącego Komisji Oświaty  

i Polityki Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zgłosił kandydaturę radnego Roberta Biskupiaka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Robert Biskupiak wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Robert Biskupiak  

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Z powodu braku innych propozycji zamknął listę kandydatów. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Roberta Biskupiaka na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, zaakceptowała kandydaturę 

radnego Roberta Biskupiaka i podjęła Uchwałę Nr I/4/14 w sprawie wyboru 
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Przewodniczącego Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy, 

która stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Przewodniczącego Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Bruskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Grzegorz Bruski wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski  

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Z powodu braku innych propozycji zamknął listę kandydatów. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Grzegorza Bruskiego na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, zaakceptowała kandydaturę 

radnego Grzegorza Bruskiego i podjęła Uchwałę Nr I/5/14 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zgłosił kandydaturę radnego Rafała Tomali. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy radny Rafał Tomala wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Odpowiedział twierdząco. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Z powodu braku innych propozycji zamknął listę kandydatów. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru radnego Rafała Tomali na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, zaakceptowała kandydaturę 

radnego Rafała Tomali i podjęła Uchwałę Nr I/6/14 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi 

załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o pobranie w Biurze Rady Miejskiej formularzy oświadczeń majątkowych 

oraz o wypełnienie ankiety personalnej. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 12:03 zakończył obrady I sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

 

Łukasz Sobieszczyk       Antoni Kapeja 


